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Aan: Gemeente Landerd
Algemene Zaken
Kerkstraat 39
5411 EA  Zeeland

Onderwerp: Aanvragen naar aanleiding van ALV buurtvereniging De Waterkant

Datum: 26 maart 2003

Geachte heer/mevrouw,

Naar aanleiding van de algemene ledenvergadering van buurtvereniging De Waterkant
wil ik uw aandacht vragen voor de volgende punten.

1. Kinderen veilig naar school.
Kinderen kunnen vanuit de wijk over een voetpad tot aan de Molengraaf veilig op
weg naar School. Echter bij de Molengraaf, moet er (tegenover de ingang van het
hertenpark) overgestoken worden. Aangezien dit, zeker bij aanvang en einde van
school, een drukke straat is zijn wij van mening dat deze situatie voor verbetering
vatbaar is. De aanleg van een zebrapad zal de veiligheid voor onze kinderen
vergroten.

2. Belijning basketbalveld
Vorig jaar is op het veld Smidse/Dotterbloem een basketbalveld aangelegd. Gezien
dit veld regelmatig gebruikt wordt is de vraag gekomen of het veld voorzien kan
worden van lijnen. Op een mondeling verzoek in deze is een afwijzing met als reden
onderhoud teruggekomen. Nu is het voorstel om, na eenmalige aanleg door de
gemeente (evt. met hulp buurtvereniging) het onderhoud door de buurtvereniging te
laten uitvoeren.

3. Verlichting jeu des boules baan
Vorig jaar is op het veld Lisdodde/Veenbies/Dotterbloem een jeu des boules baan
aangelegd. Inmiddels wordt deze baan door diverse mensen uit de buurt regelmatig
gebruikt, echter doordat deze baan wat ver gelegen is van de openbare verlichting is
de tijd dat de baan ‘s avonds gebruikt kan worden beperkt. Bij deze willen wij een
aanvraag indienen voor het aanbrengen van extra verlichting bij de jeu des boules
baan.

4. Politietoezicht in de wijk
In de wijk wordt, voornamelijk in het weekend, redelijk veel ongein uitgehaald.
Voorbeelden zijn diefstal/inbraken (autoradio’s, typeplaatjes, richtingaanwijzers),
beschadigen van auto’s, eieren tegen een woning, etc. Binnen de buurtvereniging is
een initiatief ontplooit al deze voorvallen voortaan bij de buurtvereniging te
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verzamelen, zodat een beter inzicht in de problematiek verkregen wordt. Tevens
wordt gedacht aan bepaalde vormen van buurtpreventie. Daarnaast willen wij de
gemeente vragen of het mogelijk is dat er vaker een politieauto in de wijk kan
surveilleren.

Ik hoop dat u bovenstaande aanvragen in behandeling kan nemen en dat u mij in een
spoedige reactie een antwoord hierop kan geven.

met vriendelijke groet,

Mathieu Vissers
Voorzitter BV De Waterkant
Dotterbloem 24
5374 MD  Schaijk
06-27087339


